

PAMOL PLANTATIONS PLC

PAMOL INTERNAL TENDERS BOARD (PITB)

TENDER FILE

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

N°. 010/ONIT/PAMOL/TD/ITB/2024 OF 12/06/2024

FOR THE SUPPLY OF A MOTOR GRADER AND A LIGHT
DUMP TRUCK TO PAMOL.

FINANCING: PAMOL BUDGET 2024



Table of Contents

Document No.1: Tender notice

Document No.2: General Regulations of the invitation to tender

Document No. 3: Special Regulations of the invitation to tender

Document No.4: Special Administrative Conditions

Document No.5: Description of the supplies

Document No.6: Schedule of unit and all-in prices

Document No.7: Schedule of detailed estimates

Document No.8: Schedule of sub-details of unit prices

Document No. 9: Model contract

Document No.10: Model documents to be used by bidders

Document No.11: Justifications of preliminary studies

Document No.12: List of banking establishments and financial bodies authorised to issue bonds for public contracts.



DOCUMENT NO. 1:

TENDER NOTICE



TENDER NOTICE

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

No 010/ON/T/PAMOL/TD/ITB/2024 OF 12/06/24

FOR THE SUPPLY OF A MOTOR GRADER AND A LIGHT DUMP TRUCK TO PAMOL
PLANTATIONS PLC

1. Subject of the invitation to tender:

Within the framework of improving infield road condition and crop evacuation in Ndian and Lobe Estates, the General Manager of Pamol Plantations Plc hereby launches an Open National Invitation to Tender for the supply of a Motor Grader and a Light Dump Truck to Pamol Plantations Plc.

2. Nature of supplies

The services of this contract comprise notably: (supply of equipment, transportation, handling, setting up and acceptance, as specified in the technical specifications.

3. Delivery deadline

The maximum deadline provided for the delivery of the supplies comprising the subject of this invitation to tender is 90 days from the date of notification of service order to commence

4. Allotment

The supplies shall be in a two (02) lots, defined as follows:

Lot No. 1: Supply of a Motor Grader =150.000.000= (one hundred and fifty Million)
Francs CFA

Lot No. 2: Supply of a Light Dump Truck = 45.000.000= (forty-five million) francs CFA

5. Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies is =195.000.000= (one hundred and ninety-five Million) Francs CFA.

6. Participation and origin

Participation in this invitation to tender is open to local enterprises with experience in the supply of heavy road machines.

7. Financing

The Supply which comprise the subject of this invitation to tender shall be financed by PAMOL budget 2024.

8. Consultation of tender file:

The file may be consulted during working hours (7:30 a.m. to 4:00 p.m.) at the General Manager's Secretariat as soon as this notice is published

9. Acquisition of tender file:

The file may be obtained from the General Manager's Secretariat as soon as this notice is published upon payment of a non-refundable sum of =112.500= (one hundred and twelve Thousand five hundred) Francs CFA for lot 1, and =58.000= (fifty-eight thousand) francs CFA, for Lot 2, payable for the Tender File to ARMP special account No 335 988 00001-89 with BICEC.



10. Submission of bids:

Each bid drafted in English or French in seven (7) copies including the original and six (6) copies marked as such, should reach the General Manager's secretariat not later than **26/07/24 at 11:00 am** local time, and should carry the inscription:

**Open National invitation to tender No. 010/ONIT/PAMOL/TD/ITB/2024 of 12/06/24
for Supply of a Motor Grader and a Light Dump Truck to Pamol.
"To be opened only during the bid-opening session"**

11. Bid bond

Bidders must include in their administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment approved by the Ministry of Finance and whose list is found in document No. 12 of the Tender File, of an amount of =3.000.000= (three million) francs CFA, for Lot 1 and =900.000= (nine hundred thousand) francs CFA for Lot 2.

12. Admissibility of bids:

Subject to being rejected, documents in the administrative file must include only originals or true copies certified by the issuing service or competent administrative authorities in accordance with the Special Regulations of the invitation to tender. These documents must be less than three (3) months old or established after the signing of the tender notice.

Any bid not in conformity with the prescriptions of the Tender File shall be declared inadmissible, especially the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Minister of Finance or the non-respect of the models of the tender file documents shall lead to a pure and simple rejection of the bid.

13. Opening of bids:

The bids shall be opened in a single phase on **26/07/24 at 12: 00 noon**, local time by the Pamol Internal Tenders Board situated at Pamol KARATA Junction, Limbe office.

Only bidders may attend or be represented by a duly mandated person

14. Evaluation criteria

The Evaluation of offers is based on the following:

14.1 Eliminary criteria

Bids shall be rejected when:

- ❖ Absence of bid bond,
- ❖ They do not have complete and valid administrative documents,
- ❖ They do not have complete Technical / Financial Offers,
- ❖ They do not conform to the Technical Specifications,
- ❖ They have falsified documents,
- ❖ They do not show proof of experience in the supply of heavy road machines.
- ❖ They do not meet **at least four out of five** of the essential criteria
- ❖ Absence of quantity unit price
- ❖ Non-compliance with the Tender Notice.
- ❖ Absence of prospectus accompanied by Technical specification
- ❖ Absence of agreement or authorization from manufacturer where applicable



14.2 Essential criteria

Nº	MAIN ESSENTIAL CRITERIA	YES	NO
a	- Attestation of solvency at 100 %(from a commercial bank approved by the Ministry of Finance and recognized by COBAC or certified Tax Returns)		
b	- Supplier's references (at least two references for similar supplies). Justification should be the first and last pages of the signed contract/jobbing order, reception certificate within the last five years.		
c	Delivery and application period shall not exceed 90 days		
d	Proof of acceptance of the contract conditions: special administrative clauses and Technical Specification		
E	Presentation of the offer		

The non-respect of **at least four out of five** of the above criteria shall result to the elimination of the offer.

15. Award

Any bidder with a complete Administrative offer, who meets up with the technical specifications in accordance with the Tender file and with the lowest financial offer shall be awarded the contract.

16. Validity of offers

Bidders will remain committed to their offers for Thirty (30) days from the deadline set for the submission of bids.

17. Complementary information

Complementary information may be obtained during working hours from the Contract office Pamol Limbe or call 677467110 or 673529441

DONE AT LIMBE, THIS 12th DAY OF JUNE 2024.



Mbile Tapea Solomom
GENERAL MANAGER



Copies:

- MINMAP
- ARMP
- Project Owner concerned
- President of ITB concerned
- Notice board

Avis d'Appel d'Offres (AAO)
Avis d'Appel d'Offres National Ouvert

N°010/ONIT/PAMOL/TD/ITB/2024 de 12/06/24

Pour la fourniture d'une Niveleuse et une Petit Camion Benne

1. Objet de l'Appel d'Offres

Dans le cadre de la réhabilitation des voies d'accès aux plantation et augmente le transport des récoltes, résultat des études préalable menées par les services techniques de la société, le Directeur General du Pamol Plantations Plc, lance un Appel d'Offres National Ouvert pour l'acquisition et la livraison d'une Niveleuse et une Petit Camion Benne au profit de Pamol Plantations Plc.

2. Consistance des prestations

Les prestations objet du présent Appel d'Offres comprennent : l'acquisition, le transport, la manutention, la mise en service et la réception conformément aux spécifications techniques.

3. Délai de livraison

Le délai maximum prévu par le Maître d'ouvrage pour la livraison d'une Niveleuse et une Camion Benne, objet du présent appel d'offres est de **90 jours**.

4 Allotissement : Le présent Appel d'offres consiste en deux lot.

Lot No. 1 : Fourniture d'une Niveleuse =150.000.000 (cent cinquante million) FCFA

Lot No, 2 : Fourniture d'une Petit Camion Benne =45.000.000 (quarante-cinq million) FCFA

5. Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de 195,000,000 (cent quatre-vingt-cinq million) FCFA TTC.

6. Participation et origine

La participation au présent appel d'offres est ouverte aux entreprises locale, spécialisées ayant une expérience dans la fourniture des machines lourds

7. Financement

Les prestations objet du présent appel d'offres sont financées par le Budget du PAMOL de l'exercice 2024.

8. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier peut être consulté aux heures ouvrables (7 h :30 à 16 h.00) au secrétariat du Directeur Générale de PAMOL dès la publication du présent avis.

9. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier peut être obtenu au service des marchés à la Direction Générale de Pamol, contre versement d'une somme non remboursable de =112.500= (cent douze mille cinq cent) francs CFA, pour Lot No. 1 et =58.000= (cinquante-huit mille) francs CFA, payable à la BICEC au compte spécial 335 988 00001-89 de L'ARMP.

10. Remise des offres

Chaque offre rédigée en français ou en anglais en sept (07) exemplaires dont l'original et six (06) copies marquées comme tels, devra parvenir au Secrétariat du Directeur Général, au plus tard le **26/07/24 à 11 H :00** et devra porter la mention :



Avis d'Appel d'Offres National Ouvert
No.010/ONIT/PAMOL/TD/ITB/2024 de 12/06/24
Pour la fourniture d'une Niveleuse et une Petit Camion Benne
"A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement"

11. Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission ~~établie~~ par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances et dont la liste figure dans la pièce 12 du DAO d'un montant 3.000.000 (trois million) Francs CFA, pour Lot No.1 et =900.000= (neuf cent mille) francs CFA pour Lot No. 2.

12. Recevabilité des offres

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service ~~émetteur~~ ou autorité administrative compétente, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Elles doivent dater de moins de trois-(03) mois ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'avis d'appel d'offres.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances ou le non-respect des modèles des pièces du Dossier d'Appel d'Offres, entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours.

13. Ouverture des plis

L'ouverture des plis se fera en un temps.

L'ouverture des pièces administratives et des offres techniques et financières aura lieu le **26/07/24 à 12 :00**. Heures par la Commission des Marchés de Pamol dans la salle de conférence du siège social de Pamol situé à Limbe

La séance d'ouverture des plis n'est pas publique. Seuls les soumissionnaires pourront assister à cette séance ou s'y faire représenter par une personne de leur choix dûment mandatée ayant une bonne connaissance du dossier.

14. Critères d'évaluation

14.1 Critères éliminatoires

Les Offres seront rejetées au cas où :

- ❖ Dossier Administrative incomplete/non conforme
- ❖ Dossier technique/Financier incomplete,
- ❖ Dossier non conforme aux caractéristiques techniques des produits et matériaux,
- ❖ Dossier n'ayant pas Autorisation du fournisseur
- ❖ Dossier n'ayant pas des prix unitaires quantifiables
- ❖ Dossier comportant des documents falsifiés,
- ❖ Dossier n'ayant pas obtenu au moins quatre oui sur cinq des critères essentiels.
- ❖ Absence d'une caution de soumission,
- ❖ Non-conformité de caractéristique technique,
- ❖ Manque d'expérience en fourniture des machines lourdes.
- ❖ Non-conformité aux exigences du dossier d'appel d'offres



14.2. Critères essentiels

Les critères essentiels à la qualification des candidats porteront à titre indicatif sur :

N°	Critères essentiels	Oui	Non
1	2 références de fourniture similaires, justifiées par la première et dernière page du contrat/lettre commande, ainsi que le procès-verbal de réception et la preuve de paiement.		
2	Preuve d'acceptation des termes du contrat, et les spécifications techniques.		
3	Attestation de solvabilité bancaire conforme (100% de la valeur du marché)		
4	Présentation des offres.(Reliure, intercalaires en couleur, Lisibilité pagination)		
5	Période de livraison pas plus de 90 jours,		

15. ATTRIBUTION

Le soumissionnaire le moins disant ayant rempli les conditions administratives et techniques prescrite dans le DAO sera attributaire du marché.

16. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant 30 jours à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

17. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables auprès du service de marche public Limbe, Tel 677467110 ou 673529441

Fait à Limbe, le 12 Juin 2024



Mbile Tapea Solomon
GENERAL MANAGER

Copies :

- ❖ MINMAP
- ❖ ARMP
- ❖ Président CIPM/ PAMOL
- ❖ Affichage